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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Guvernörsrådet 

 
  

PROTOKOLL NR. 9 2004 - 2005 
 
 
Tid:   2005-05-06 och 08  
Plats:   Grand Hotel Halmstad 
Deltagare: Beslutande:  GRO Håkan Johansson,  DG Bo Sahlén 101-A, DG Arvo 

Metzmaa 101-B,  DG Lars Gunnar Holmberg 101-GD, DG Elisabet Lindqvist 
101-N,  DG Göran Engström 101-P,  DG Åke Lind 101-S, DG Åke Hultqvist 
101-SM,  DG Ulf Svenzon 101-SV, DG Frank Smith 101-U, DG Ralph 
Ahlquist101-VG,  

 Övriga enligt bifogad deltagarlista. 
 
  . 
§ 118 Mötets öppnade 
 
 Mötet inleddes med att GRO Håkan Johansson hälsade alla välkommen till 

Halmstad och GR-mötet varefter mötet öppnades. 
. 
 
§ 119 Val av sekreterare 
  
 Beslut: 
 VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare. 
 
§ 120 Val av justeringspersoner 
 
 Beslut: 
 Till justeringspersoner för dagens protokoll valdes DG Åke Hultqvist och DG 

Göran Engström 
 
§ 121 Fastställande av ärendelistan 
 
 Följande punkter lades till under §136 

A) 50-öringen 
B) Organdonation och blodgivning 
C) The Lion 
D) PM från GR 2004-2005 
EI Avtackning av GR 
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Orkester Norden. tas upp under § 124 
Apatiska barn, tas upp i § 124 C 
Vattenrening i Groznyj § 124 C 

  Varefter dagordningen fastställdes med ovanstående tillägg. 
 
§ 122 Inför RM 
  
 PCC Alf Bakken föredrog förutsättningarna inför riksmötesförhandlingarna. 

Vad gäller förslag 5, 6, 7 kompletteras texten med …..att klubbarna till MD 
rekommenderas att inbetala efter bästa förmåga.  Förtydligande av ”Plan och 
Budget” om  
- fortsatt översyn inriktas mot områden som innehåll, arbetsformer, 

förbättringar och besparingar  
görs av föredragande på riksmötet. 

  
 GR beslutade enligt förslagen. 
 
§ 123 Ekonomi 
 

A) EC Annette Eiserman-Wikström gick igenom utfallet jämte prognos för 
2004-2005 per den 29/4 2005  

Bilaga 130 a 
 GR beslutades att godkänna rapporten 
 

B) EC Annette Eiserman-Wikström gick igenom förslag till ”Policy vid kris” 
Bilaga 130 b  

 Efter en diskussion togs förslaget tillbaka. 
 
 GR beslutade att de gällande reglerna i internationell stadgan skall inkorporeras 

i de svenska stadgarna. PDG  Rolf Grune fick uppdraget att återkomma med 
förslag på en omarbetad svenska stadga. 

 
 D) Till revisor för 2005-2006 föreslogs  Revisorsfirman Adrian och Partners 

AB. 
 
 GR beslutade att föreslå RM att utse Adrian o Partner AB 
 
 PDG Gunnar Shönberg sammanfattade placeringskommittens 

rekommendationer vad gäller placeringen av U-hjälpsfondens medel i Eldsjäl. 
VU har föreslagit GR besluta enligt förslaget i bilaga 131. 

 
Bilaga 131 

 
 GR beslutade att Lions placering i U-hjälpsfonden ska betraktas som varje 

annan placering av MD:s finansiella tillgångar och således fritt kunna flyttas 
efter beslutsdelegation i likhet med andra placeringar. 

 
 
 
§ 124 Rapporter. 
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A) Ungdomsfrågor 

 YED  Hans Folkesson hade lämnat en skriftlig rapport över 
ungdomsverksamheten under sommaren 2005 

Bilaga 125 
 

GR beslutade att godkänna rapporten. 
  

B) Framtidskommittén 
Ingen skriftlig rapport hade inkommit. PDG Lennart Ahrnlund noterade att detta 
är märkligt eftersom denna kommitté är så viktig för Lions framtid. 
 

 C) Humanitär verksamhet 
 PDG Lennart Ahrnlund i humanitära kommittén lämnade en ekonomisk rapport  

om insamlade medel till Lions Hjälpverksamhet  
MD 101 2004-2005   

 
 Bilaga 127 

 GR Beslutade att godkänna rapporten. 
 

PDG Lennart Ahrnlund presenterade en skrivelse om Apatiska barn som skulle 
skickas till migrationsministern. 
 
GR beslutades att sympatiserar med innehållet   
att rapporten utformas som en pressreleace.  
att förslaget skall omarbetas av DG Åke Lind, DG Lennart Ahrnlund och PDG 
Ingemar Andersson.  
att pressrelisen  tas upp på RM för beslut till ett allmänt uttalande från RM 2005 
som ej adresseras till migrationsministern. 
 
PDG Björn Palmer berättade om vattensituationen i Groznyj. En förfrågan om 
ekonomiskt stöd har inkommit  från en Polsk hjälporganisation PHO (Polish 
Humanitarian Organisation). Det ekonomiska stödet  skall användas till en 
översyn och utbyte av reservdelar i fem pumpstationer till en kostnad av  31.714 
EUR 

Bilaga 132 
GR beslutade tillstyrkta  
att projektet tas upp på RM som ett extra ärende.  
att föreslå RM att utbetala 31.714 EUR till PHO. (Polish Humanitarian 
Organisation).   
att föreslå RM att medlen tas ur pengapåsen. 

  
 

D) Handikappfonden 
 PCC Börje Jonsson hade inkommit med en skriftlig rapport. 

  
                  Bilaga 123 

 GR beslutade att godkänna rapporten.  
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 E) LEO-verksamheten 
 
 PDG Kenneth Persson hade lämnat en skriftlig rapport 

Bilaga 124 
 GR beslutades att godkänna rapporten. 
 

 
 
F) Lions Quest 

 
 PDG Ingmar Nordström hade inlämnat en skriftlig rapporterade om LQ-

kurserna . Alla uppmanades att verka för en ökad försäljningen av Lion Mints. 
Bilaga 121 

 
 GR beslutade att godkänna rapporten  

 
 
G) Narkotikakommittén 

   
Ingen rapport har inkommit  

                     
  H) Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
 
 PDG Sven Steffner hade lämnade en skriftlig rapport 

Bilaga 126 
 GR beslutade att godkänna rapporten 
 
 

I) IT-gruppen 
 Sune Karlsson rapporterade om webbplatsen och nya medlemsregistret detta kan 

nu ses på nätet. Start av det nya skall ske 1 juli 2005.  
 

Bilaga 118 
 GR beslutade att godkänna rapporten. 
 
 J) Valnämnden 
 PDG Paul Josefsson rapporterade om en del tillägg till nomineringslistan: 
 att PDG Inger Löf nomineras till MDEO  

att Lion Gunilla Lillja-Persson nomineras, från 101-VG, till BNO  
 

 GR beslutade att godkänna rapporten. 
 

K) Orkester Norden 
PCC Lennart Friden rapporterade om organisationen kring Orkester Norden 
samt spelplan för sommaren 2005. 
 

 GR beslutade att godkänna rapporten 
 
§ 125 Europaforum – representation 
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 Till EF i Stuttgart 3-5 nov 2005 föreslår VGRO Lennart Löf att Sveriges 
representanter vid EF blir GRO, VGRO, ordf. i humankommittén,  LEO-
ansvarig och PCC Lennart Friden. PCC Lennart Fridéns deltagande vid EF är 
viktig eftersom att i år skall en musiktävling avgöras vid mötet med deltagande 
från Sverige. 

 YED,  BYED  deltar ej i EF.  YED och BYED träffar de andra ländernas 
ungdomsansvariga i Leipzig den 24-25 september 2005 för att planera 
ungdomsutbytet under 2006 

 
 GR beslutade enligt förslaget. 
  
 
§ 126 Eldsjäl U-hjälpsfond 
 

Rapport om tidigare beslut vid telefonkonferens med GR  
GRO Håkan Johansson rapporterade från GR-möte på telefon om användning av 
de medel som Lions har från Eldsjäl.  
Av de medel som kommit från Eldsjäl för 2004 föreslogs Kr 30.000:- användas 
till juridisk hjälp för hantering av hjälpprojekt i utlandet. Kr 15.000:- föreslogs 
användas för att skydda Varumärket ”Röda Fjädern” . 
Totalt belopp från Eldsjäl uppgick till Kr 82.981:-  Rest efter betalning av 
juridisk dokumentation varumärkesskyddet blir Kr 37.981:- vilket skall avsättas 
till ”Pengapåsen” 
 

 GR beslutade att konfirmera tidigare taget beslut. 
 
 
 
§ 127 Utse representant till Stiftelsen FN-fonden 
 
 Rapporterades om tidigare beslut vid telefonkonferens med GR 
 Till Lions representant i Stiftelsen FN-fondens styrelse föreslogs GRO 
 Håkan Johansson 

 
GR beslutade enligt förslaget. 

 
 
Mötet ajonerades till lördagen 2005-05-07 Kl: 09.00 
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DAG 2, lördag 2005-05-07 
 
§ 128 Uppföljning av Riksmötesförhandlingarna 
  

 
RM ordf. PCC Alf Bakken kommenterade RM-förhandlingarna 
 
Förslag 3 Varumärkeskampanj för Lions 
PID Bruno Ahlqvist föreslog att den nyvalde FUU-ordf. PDG Bengt Grönvall 
börjar arbeta nu med kommitténs arbetsuppgifter med varumärkeskampanjen. 
PID Bruno Ahlqvist föreslog att en annonseringskommittén inrättas för att 
inventera distrikten på kontakter på tidningssidan, detta för att starta 
prisuppgörelser för den externa annonskampanjen.  
  
Efter diskussion beslutades  
att FUU-ordf PDG Bengt Grönvall börjar arbeta nu med kommitténs 
arbetsuppgifter. 
att tillsätta en ”annonseringskommitté” bestående av PID Bruno Ahlqvist, 
Redaktör Maud Nordell och PDG Bengt Grönvall.  
att den planerade MO/EO/RetO konferensen, i augusti, ställs in.  
att MD anordnar en konferens för landets alla ZO och distriktens FUU ordf. 
(eller motsvarande). Övriga som önskar delta kan göra detta på resp. distrikts 
bekostnad. Konferensen skall behandla genomförandet av den externa 
varumärkeskampanjen. 
att de beslutade 100:-/medlem för genomförande av varumärkes-kampanjen 
skall utdebiteras av distrikten i samband med ordinarie medlemsdebitering under 
augusti. Medlen skall förvaltas i samarbete med placeringskommittén enligt 
tidigare policy.. 
  

 
Förslag 1 Ny organisation MD 101 
GRO Håkan Johansson föreslog att under året  fasa in funktionerna enligt det 
nya organisationsförslaget. 
 
GR beslutade att  pröva organisatoriska förändringar under kommande 
verksamhetsår. 
 
Enligt förslag 1 och RM-beslutet härav ”skall en person ej inneha liknande 
befattning på distriktsnivå och MD-nivå samtidigt”. 
  
GR beslutade att ansvaret ligger på distriktsvalnämnderna.  
att i arbetet med stadgarna skall detta bearbetas av stadgesekreteraren 

 
 
Motion 3 återuppta Casa Minunata som projekt. 
Motionen återremitterades. 
 
Beslutades att den fortsatta hanteringen av projekt Casa Minunata hänskjuts till 
Humankommittén som kommer med förslag. 
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§ 129 Valärenden 
 

Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern  
Ledamot ekonomi 2005-2008 : 
Nominerade är PDG Urban Möller LC Stenungsund, PCC  Björn Wahlenius LC 
Trollhättan ej valbar och Lennart Ålund LC Torp 

 RVN förordar  PDG Urban Möller 
GR Beslutade att välja PDG Urban Möller. 
 
Revisor 2005-2006 
Nominerad är Revisor Lion Rolf Eriksson LC Borlänge 
GR Beslutade att välja Rolf Eriksson 
 
Revisorssuppleant 2005-2006: 
Nominerad är PDG Anders Burman LC Skellefteå. 
GR Beslutade att välja PDG Anders Burman. 
 
Handikappfonden 
Ordförande 2005-2006 
Nominerade är PCC Börje Jonsson LC Östersund och Alf Bakken LC Gagnef-
Floda (Kandiderar ej). 
RVN förordar PCC Börje Jonsson. 
GR Beslutade att välja PCC Börje Jonsson 
 
Ordförande bitr. 2005-2006 
Nominerad är PCC Alf Bakken LC Gagnef-Floda  
GR Beslutade att välja PCC Alf Bakken. 
 
Katastrofberedskapen. 
Ledamot  2005 2006 
Nominerade är PDG Toni Blom LC Kristinehamn och GRO Håkan Johansson 
LC Stockholm/Globen 
RVN förordar PDG Toni Blom. 
GR Beslutade att välja PDG Toni Blom 
 
Kommittén för humanitär verksamhet. 
Tre ledamöter  för 2005-2006 
Nominerade är PDG Lennart Arnlund LC Örnsköldsvik (vald av RM till 
ordförande), PDG Jan Hult LC Eskilstuna avstår, PDG Anders Larzon LC 
Byske, PDG Melker Lindqvist LC Sollefteå, PDG Rolf Pousard LC Vallentuna, 
PDG Jan Seebass LC Åhus och PDG Alf Werner LC Ludvika 
RVN förordar PDG Jan Seebass,  PDG  Rolf Pousard och PDG Alf Werner. 
Vidare förordades PDG Melker Lindqvist och PDG Anders Larzon 
GR Beslutade att välja PDG Alf Werner, PDG Jan Seebass och PDG  Melker 
Lindqvist. 
 
Kontaktman diabetes 2005-2006 
Nominerad är PDG Bernt Fransén LC Linköping/Valla 
GR Beslutade att välja PDG Bernt Fransen. 
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LEO 
Kontaktperson 2005-2006 
Nominerad är PDG Kenneth Persson LC Reng/Höllviken 
GR Beslutade att välja PDG Kenneth Persson. 
 
Kontaktperson biträdande 2005-2006 
Nominerad är Philip Blomgren Leo Club Sundet. ej valbar  
GR Beslutade att ej välja Philip Blomgren: GR rekommenderade att 
Philip Blomgren adjungeras som biträdande kontaktperson. 
 
Eldsjäls U-hjälpsfond  
Nominerad är PCC Björn Wahlenius LC Trollhättan 
GR Beslutade att ej utse någon kontaktperson.   
 
Narkotikakommittén  
Ordförande NO  2005-2006 
Nominerade är Lion Sven-Erik Börjesson LC Vinslöv (Kandiderar ej), 
Lion Ove Håkansson  LC Burlöv, Lion Bengt Ljungqvist LC Ludvika 
(Kandiderar ej), DG  Bo Sahlén LC Tyresö. 
RVN förordar Lion Ove Håkansson Vidare förordades DG Bo Sahlén 
GR Beslutade att välja DG Bo Sahlén  
 
Ordförande, biträdande 2005-2006 
Nominerade  är Lion Sören Bjurström LC Malung, Lion Ove Håkansson LC 
Burlöv, Lion  Bengt Ljungqvist LC Ludvika (Kandiderar ej), Lion Olle Månsson 
LC Ystad och Lion Gunilla Lilja-Persson LC Mölndal/Kvarnbyn 
RVN förordar Lion Sören Bjurström. Vidare förordades Lion Gunilla Lillja-
Perssono och Lion Ove Håkansson 
GR Beslutade att välja Lion Gunilla Lilja-Persson.  
 
Orkester Norden  
Kontaktperson 2005-2006 
Nominerad  är PCC Lennart Fridén LC Nossebro 
GR Beslutade att välja PCC Lennart Fridén. 
 
Bitr. Kontaktperson 2005-2006  
Nominerad  är PDG Jan Seebass  Ny funktion.  GR är positiv till inrättande av 
bitr. Kontaktperson, Orkester Norden. Hanteringen  
överlämnas till RVN för handläggning. 
 
Stadgesekreterare  
Nominerad  är PDG Rolf Grune LC Linköping/Johannelund  
GR Beslutade att välja PDG Rolf Grune. 
 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Ordförande 2005-2007 
Nominerad  är PDG Sven Steffner LC Falkenberg 
GR Beslutade att välja PDG Sven Steffner. 
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Ledamot Sekreterare 2005-2006 
Nominerad  är PDG Anders Burman LC Skellefteå  
GR Beslutade att välja PDG Anders Burman. 
 
Ledamot Ekonomi 2005-2006 
Nominerad  är PDG Göte Larsson LC Virserum. 
GR Beslutade att välja PDG  Göte Larsson. 
 
Extensionordförande 
MDEO 2005-2006 
Nominerad  är PDG Inger Löf LC Gävle Ankaret. 
GR Beslutade att rekommendera PDG  Inger Löf till LCI. 
 

§ 130 Utse styrelserepresentant i CAN  
GR Beslutade att välja narkotikakommitténs ordf. DG Bo Sahlén, som 
ordinarie representant och som ersättare utses biträdande ordförande i 
narkotikakommittén Lion Gunilla Lilja- Persson. 

 
§ 131 Utse IT-expertgrupp  

IPGRO Finn Bangsgaard föreslår Lion Sune Karlsson LC Hindås, Jan-Erik 
Thoft LC Karlskrona/Jaramas och Stefan Sahlin LC Lidköping.  
Sammankallande  Sune Karlsson. 
GR Beslutade att utse Sune Karlsson sammankallande, Jan-Erik Thoft och 
Stefan Sahlin till IT-expertgrupp. 
 
GR beslutade också att utse en arbetsgrupp bestående av DG-elect Peder 
Nordlund, DG Ralf Ahlqvist,  Cynthia Lo och GRO-elect  Lennart Löf. 
Arbetsgruppen skall samarbeta med IT-gruppen för översyn av rutiner, 
webplatsen och medlemsregistret 

 
§ 132 Förslag från Humankommittén 
 Inga förslag har inkommit. 
 
§ 133 Samarbete med begravningsentreprenörer 
 DG Göran Engström berättade om att  Lions-loggan nu finnes på alla privata 

begravningsbyråer. Från Skåne upp till Hälsingland för närvarande.  DG Göran 
Engström uppmanade alla klubbar att sätta in en tackannons med loggan när 
någon Lionsmedlem avlider, detta ger bra reklam för Lions. 

 DG Göran Engström uppmanade även alla Lions som har kontakter med  Fonus 
att försöka sälja in detta koncept på alla deras begravningsbyråer. Då blir vi 
heltäckande i hela Sverige. 

 
 
§ 134 Förslag till utnämningar i Sight First 2 
 Sten Åkestam föredrog förfarandet  med utnämningen av PCC Björn Wahlenius 

Trollhättan och PCC Sivert Bäck  Kopparberg som samordnare i Sverige av 
Sight First 2 

 Beslut om Sight First 2 aktiviteten skall tas vid Convention i Hong Kong 2005. 
Bilaga 128 

 



GR 9  2004-2005 
Sidan 10 av 10 

 

Justeras ………/………./……… 

§ 135 Övriga frågor 
A) Den blanka 50-öringen försvinner som betalmedel från och med 31 dec 

2005. PCC Alf Bakken har haft kontakt med Svensk Kassaservice om att få 
samla in dessa 50-öringar efter 31 dec 2005 
Att Lions har fått tillstånd av svensk kassaservice att gratis växla in alla 50-
öringar som Lions samlar in på deras 726 kontor i Sverige. 
GR beslutade att  PCC Alf Bakken och Lion Bengt Ericsson får uppdraget 
att arbetar vidare med att utveckla denna aktivitet och lämna rapport vid GR-
mötet i augusti 2005. 

 
B) DG-elect Per-Erik Josefsson föreslog att man i The Lion skulle uppmana 

medlemmar till organdonation och blodgivning.  
GR beslutade att ej annonsera i denna fråga. GR föreslog att försöka få 
Landstingsförbundet att annonsera i tidningen The Lion om organdonation 
och blodgivning. 

 
C) Synpunkter på tidningen The Lion framförs av DG Åke Hultqvist. Redaktör 

Maud Nordell berättade om förändringar och förutsättningar för tidningen. 
Maud Nordell efterlyser konkreta synpunkter för att få till stånd positiva 
förändringar. 

 
D) DG Ralph Ahlqvist överlämnade ett PM, från GR 2004-2005 till pågående 

GR 2005-2006, som ett förtydligande till beslut vid GR-mötet i Sundsvall. 
Bilaga 129 

 
E) DG Bo Sahlén att vid kommande riksmötesförhandlingar avtacka   sittande 

guvernörsråd för deras insatser samt sedan presentera  
DG-elect för alla delegater. 

 
 
§ 136 Avslutning 
 IPGRO Finn Bangsgaard tackade GRO Håkan Johansson för ett väl genomfört 

GR-möte. 
 GRO Håkan Johansson tackade alla för uppmärksamheten och avslutade mötet 

samt överlämnade ordförandeklubban till GRO-elect Lennart Löf. 
 

Gävle 2005-05-15 
 
  

Lennart Löf                                               
 Sekr.                                                         
 

Justeras: 
 
 

Håkan Johansson             Åke Hultqvist      Göran Engström                               
 GRO            DG 101-SM                      DG 101-P
                          

 
 





Bilaga 128








Bilaga 129 


                     Riksvalnämnden i Multipeldistrikt 101 Sverige 
 Lions Clubs International 
 


                                Lions Guvernörsrådsmöte lördag den 7 maj 2005 
 


Inkomna nomineringar av de befattningshavare som skall väljas av Lions GR  
samt förord och förslag från Riksvalnämnden. 
 
 
Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar/Röda Fjädern 
 
Ledamot – ekonomi:  Urban Möller   LC Stenungsund   
2005 - 2006 Nominerad av:  A, B, U, VG 
 
 Björn Wahlenius LC Trollhättan  ( Ej Valbar ) 
 Nominerad av: N,SV 
 
 Lennart Ålund        LC Torp           
 Nominerad av:  S  
 


 Riksvalnämnden förordar: Urban Möller 
 
Revisor: Rolf Eriksson LC Borlänge 
2005 - 2006 Nominerad av: A, GD, N, S, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Rolf Eriksson 
 
Revisor Suppl: Anders Burman LC Skellefteå 
2005 - 2006 Nominerad av: A, N, S, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Anders Burman 
 
 
Handikappfonden 
 
Ordförande:               Börje Jonson LC Östersund    
2005 - 2006                   Nominerad av:  A, B, N, P, SV, U 
 
 Alf Bakken LC Gagnef/Floda (Kandiderar ej) 
 Nominerad av:  VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Börje Jonson 
 
Ordförande, bitr:       Alf Bakken   LC Gagnef/Floda       
2005 - 2006 Nominerad av:  A, B, N, SV, U, VG 
 
 


 Riksvalnämnden förordar: Alf Bakken 
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Katastrofberedskapen 
 
Ledamot: Tony Blom LC Kristinehamn  
2005 - 2007 Nominerad av:  A, B, N, S, SV, U 
 
 Håkan Johansson LC Stockholm/Globen  
 Nominerad av:  VG  
 


 Riksvalnämnden förordar: Tony Blom 
 
 
Kommittén för humanitär verksamhet 
 
Tre ledamöter skall väljas för 2005 - 2006:  
 
        Lennert Ahrnlund LC Örnsköldsvik  
 Nominerad av:  S, SV, VG 
   
 Jan Hult LC Eskilstuna   
 Nominerad av:  A 
  
 Anders Larzon LC Byske   
 Nominerad av:  P, U 
 
 Melker Lindqvist LC Sollefteå 
 Nominerad av: N, SM 
 
 Rolf Pousard LC Vallentuna   
 Nominerad av:  N, SV, U, VG 
 
 Jan Seebass LC Åhus   
 Nominerad av:  A, N, S, SV, U, VG 
  
 Alf Werner LC Ludvika  
 Nominerad av:  SM 
 


Riksvalnämnden förordar: Jan Seebass 
 Rolf Pousard 
 Alf Werner 
 
 
Kontaktman Diabetes:  
2005 - 2006   
 Bernt Fransén LC Linköping/Valla 
 Nominerad av:  A, N, SM, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Bernt Franzén 
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LEO 
 
Kontaktperson: Kenneth Persson LC Vellinge  
2005 - 2006 Nominerad av:  A, N, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Kenneth Persson 
 
Kontaktperson, biträdande: Philip Blomgren Leo Club Sundet ( Ej valbar )   
2005 - 2006 Nominerad av:  N; SV, U, VG  
 
 Riksvalnämnden rekomenderar :  Att Philip Blomberg 
 adjungeras som biträdande kontaktperson. 
  
 
Länsförsäkringar och Sveriges Lions U-hjälpsfond  
 
Kontaktperson: Björn Wahlenius LC Trollhättan  
2005 - 2006 Nominerad av:  A, B, N, S, SV, U, VG  
 


  Riksvalnämnden förordar: Björn Wahlenius 
 
 
Narkotikakommittén 
  
Ordförande, NO: Sven-Erik Börjesson  LC Vinslöv (Kandiderar ej) 
2005 - 2006 Nominerad av:   N, P, SV ( 1:a nomineringen ) 
 
 Owe Håkansson  LC Burlöv 
 Nominerad av:    U, LC Burlöv, LC Vinslöv
  
 Bengt Ljungqvist  LC Ludvika (Kandiderar ej)
 Nominerad av:   GD, S  ( 1:a nomineringen ) 
 
 Bo Sahlén  LC Tyresö 
 Nominerad av:  A, N, P  ( 2:a nomineringen ) 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Owe Håkansson 
 
Ordförande, biträdande: Sören Bjurström LC Malung 
2005 - 2006 Nominerad av: P, GD, LC Vinslöv 
 
 Ove Håkansson LC Burlöv   
 Nominerad av:  A, LC Burlöv  
 
 Bengt Ljungqvist LC Ludvika  ( Kandiderar ej ) 
 Nominerad av:  N, SV, U  ( 1:a nomineringen ) 
 
 Olle Månsson LC Ystad 
 Nominerad av:  S 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Sören Bjurström 
 







Bilaga 129 


Orkester Norden 
  
Kontaktperson: Lennart Fridén LC Nossebro  
2005 - 2006 Nominerad av:  A, B, N, S, SM, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Lennart Fridén 
 
Bitr Kontaktperson Jan Seebass LC Åhus 
2005 – 2006 Ny tjänst på förslag av U-distriktet 
 
 
Stadgesekreterare:  Rolf Grune        LC Linköping/Johannelund  
2005 - 2006 Nominerad av:  A, B, N, S, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Rolf Grune 
 
Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
 
Ordförande: Sven Steffner LC Falkenberg  
2005 - 2007 Nominerad av:  A, B, N, S, SM, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Sven Steffner  
 
Ledamot – sekreterare: Anders Burman LC Skellefteå  
2005 - 2006 Nominerad av: B, N, P, S; SM, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar:  Anders Burman 
 
Ledamot -  Ekonomi: Göte Larsson LC Virserum 
2005 – 2006 Nominerad av: B, N, S, SM, SV, U, VG 
 


 Riksvalnämnden förordar: Göte Larsson 
 
 
 
 
2005-04-25 


 


Paul Josefson            Tauno Mustonen       Bruno Ahlqvist 
Ordförande                      Ledamot                         Ledamot 
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Redovisning av utfall och prognos för innevarande år 2005/2006. Två tabeller. 
 


Intäkter     Innevarande år 2004-2005 


Beskrivning Utfall  Budget  Utfall  Prognos 


 2003/2004  2005/2006  .29/4-05  2004/2005 


Nationella avgifter 3367127  3407500  3391000  3391000 


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 270712  276500  275000  329000 


Försäljning   31566  99500  167000  199000 


Handbok 167130  134000  157000  157000 


the lion 564947  666000  320000  600000 


Postkontroll IBM 24156  0  13000  25000 


Anm avgifter seminarier 100000  90000  0  100000 


Övr ersättningar o intäkter 8215  5000  0  0 


Summa intäkter 4533853  4678500  4323000  4801000 


Kostnader        


Varor -34288  -34000  -129000  -129000 


GRO -66000  -75700  -27000  -56000 


GR  -82574  -141300  -74000  -151000 


VU -113762  -144800  -79000  -136000 


IT -58915  -53000  -45000  -80000 


RM -221491  -258000  -24000  -229000 


NSR -249635  -310200  -335000  -335000 


EF -48626  -61200  -28000  -28000 


Convention 23410  -33800  -112000  -112000 


Övriga kommittéer -16158  -2000  -2000  -4000 


Framtidskommittén -296133  -330000  -295000  -330000 


HUM -74696  -75000  -40000  -75000 


Ungdom -70753  -95000  -77000  -95000 


RVN -14817  -20000  -6000  -20000 


HRO -1495  -2000  0  -2000 


the lion -463629  -685600  -651000  -828000 


Handboken -133646  -139000  -132000  -132000 


Personal -1334192  -1486700  -1174000  -1409000 


Drift -952418  -666700  -545000  -617000 


Summa kostnader -4209818  -4614000  -3775000  -4768000 


Resultat före avskrivningar 324035  64500  548000  33000 
        


Kostnader för avskrivn o avsättn -189706  -60000  0  -48000 
Finansiella intäkter och kostnader 44759  22500  89000  40000 
Extraordinära intäkter o kostnader 0  0  0  0 


 -144947  -37500  89000  -8000 


Resultat före skatt 179088  27000  637000  25000 
Skatter -33021  -20000  -10000  -10000 


Resultat efter skatt 146067  7000  627000  15000 
        


Åter till Bundet eget kapital -83666       
Årets resultat 62401       
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Som ni ser har jag börjat med den nya modellen, enligt ovan, även för innevarande år. 
Eftersom modellen egentligen inte ”finns” för innevarande år utnyttjar jag det upplägg som 
skall gälla för kommande verksamhetsår vilket i sin tur ger en viss oordning i tabellerna. Först 
har vi utfall 2004/2005 i kolumn ett. Kolumn två är budgeten för verksamhetsåret 2005/2006 
och sedan kommer i kolumn tre och fyra innevarande år. Alltså utfallet speglas inte mot 
innevarande års budget.  
 


MD101    


2004-2005    
  .29/4-05  


Intäkter Budget Utfall Prognos 


Nationella avgifter 3 455 3 391 3 391 
LCI Ersättning 268 275 329 
Avgift sem 4*1000*10 40 0 40 
Avgift VDG 5*1000*10 50 0 50 
Postpengar 1000*10 10 0 10 
Postpengar 25 13 25 
Tidningen The Lion 562 320 600 
Försäljning handbok 134 157 157 
Försäljning 70 38 70 
Ränteintäkter 50 89 40 
S:a 4 664 4 283 4 712 


    


Kostnader    


Personalkostnader 1 497 941 1 129 
Lokaler o drift 635 498 598 
GRO/GR/VU 343 180 343 
Riksmöte 229 24 229 
Nordiskt Samarbetsråd 200 335 335 
Convention o Europa Forum 137 140 140 
Kommittén för framtidsfrågor 330 295 330 
Kommittén för humanitär 75 40 75 
Komm för ungdomsprojekt 95 77 95 
Övriga kommittéer 0 47 84 
Riksvalnämnden 20 6 20 
Hedersrådet 2 0 2 
Marknadsföring 250 169 250 
Tidningen The Lion 562 715 800 
Handboken 134 132 132 
Avsättning ID-kandidat 2006-08 30 0 30 
Oförutsett 11 0 0 
S:a exkl. avskrivn. 4 550 3 599 4 592 


    
Avskrivning m.m. 114 47 95 


    


S:a inkl. avskrivn 4 664 3 646 4 687 


Resultat 0 637 25 


Skatt  10  
Som en bonus och för ert tränade öga ligger även gamla modellen här men siffrorna är inte 
helt jämförbara eftersom den nya modellen bygger på resultaträkningen upplägg. 
Jag hoppas att alla behov härmed är tillgodosedda. 
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Några korta kommentarer: 
Ersättningen från USA USD 6.- /prenumeration varierar beroende på valutan och antal 
prenumerationer. 
USD 6,- x 14700 medlemmar x 7,00 = 617400,- 
USD 6,- x 14500 medlemmar x 7,00 = 609000,- 
USD 6,- x 14700 medlemmar x 6,50 = 573300,- 
USD 6,- x 14500 medlemmar x 6,50 = 565500,- 
 
Skillnaden i personalkostnader ligger i den gamla modellen att redaktörens kostnader ligger 
på tidningen. I den nya modellen ligger redaktörens kostnader i personalkostnaderna men kan 
särskiljas vid behov. Min målsättning är att den som skall fylla i exelblad med budget och 
utfall skall slippa att plocka från olika konton för att se vad utfallet är mot budget. Utfallet 
skall lätt kunna jämföras med resultaträkningen. 
 
NSR är som alla förstår en dyr historia pga geografiska läget. 
 
Min bedömning är att kommittéerna inte kommer att göra av med sin budget men hur det 
kommer att se ut till slut vill jag inte gissa. Luttrad som jag är vet jag att det är bokslutsarbetet 
som till slut avgör resultatet.  
 
Det arbete vi har strävat med under de gångna åren ger förhoppningsvis resultat och stabilitet 
i bedömningen och det fortsatta budgetarbetet. 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström 
Controller 








                   Policy vid krisPolicy vid krisPolicy vid krisPolicy vid kris    
 


Policy vid kris. Beslut VU nr 6 §97 2004/2005 
Annette Eiserman-Wikström, Controller 02/05 
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Bakgrund 
Efter kontakt med det internationella kontoret rekommenderas ”varje distrikt (enkel- del- och 


multipel-) att ha en egen individuell plan avseende efterträdare vid en katastrof eller 


olyckshändelse där majoriteten eller mer av guvernörsrådet och verkställande tjänstemän i 


multipeldistrikt 101 dödas och/eller skadas så att de är oförmögna att fullgöra sina 


skyldigheter.” 
 
Plan bör även finnas gällande personalen för multipeldistrikt 101. 
 
Syfte 
För att underlätta för kontoret eller dem de berör vid eventuell kris vad som skall göras. Det är 
dock svårt att förutse vad som kan hända. Detta är ett levande dokument och skall förändras 
när så blir nödvändigt.  
 


• Vid större katastrof gällande GR och VU. 
Vid enstaka tillfällen reser hela VU och GR med samma färja eller med samma plan. I 
den internationella styrelsens policymanual, kapitel XXII, stycke D, finns specifika 
riktlinjer vilka begränsar antalet tjänstemän som kan resa tillsammans. ”…….kan 


högst hälften…..samtidigt färdas med samma färdmedel.” För vår del kan det vara 
svårt att besluta att VU och GR inte skall t ex flyga med samma plan. 
 
Om det inträffar att hela GR och hela VU omkommer och/eller görs oförmögna att 
utöva sin tjänst föreslås att varje hedersråd i vart distrikt i första hand utser IPDG att 
leda distriktets arbete tills Distriktsmötet beslutar annat. I andra hand utser hedersrådet 
den de finner lämpligast ur hedersrådet att leda arbetet tills Distriktsmötet beslutar 
annat. Skälet till att vDG inte automatiskt går upp som DG har med utbildning att 
göra. Om olyckan sker tidigt på året har inte all kunskap hunnits förmedlats till vDG. I 
en svår situation är det lämpligt att fokus kan sättas på att lösa krisen. 
 
För multipeldistriktet föreslås att hedersrådet i MD i första hand utser den PCC som 
varit före IPCC att leda GR tills RM beslutar annat. I andra hand utser hedersrådet den 
de finner lämpligast att leda arbetet tills Riksmötet beslutar annat. 
 
Om delar av GR och VU omkommer och/eller görs oförmögna att utöva sin tjänst 
skall återstående ledamöter vara bemyndigade att handha verksamheten fram till nästa 
val. 
 
Ovanstående förslag torde inte stå i strid med Artikel IV, moment 3, stycke m och n 
som lyder:  
m ”……….skall återstående ledamöter, oberoende av om de utgör beslutsmässigt 


antal, vara bemyndigade att handha den internationella styrelsens åliggande fram till 


nästkommande årliga val inom organisationen.” 
n ”……….skall den förutvarande president, som innehade ämbetet som president, 


inom 10 dagar kalla alla förutvarande internationella presidenter……….till ett möte i 


syfte att besätta alla lediga tjänster för återstoden av mandattiden.” 
 


• Vid större katastrof gällande personalen på kontoret. 
Eftersom en fördelning av ansvaret för de olika delarna på kontoret ligger på VU har 
VU ansvaret för att arbetet på kontoret fungerar tills annat kunnat beslutas. 
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30 april, 2005 
 
Placeringskommitténs överväganden och rekommendationer till Guvernörsrådet med 
anledning av att U-hjälpsfonden tillförts placeringskommitténs kompetensområde. Vi lämnar 
också några yttranden som begärts av Verkställande Utskottet. 


Bakgrund 


U-hjälpsfonden bildades ursprungligen av Försäkringsbolaget Wasa och kallades då Wasa U-
hjälpsfond. Mot bakgrund av Lions långvariga samarbete med Wasa inom ramen för Lions 
Quest, beslöt Sveriges Lions att bli en av stiftarna till fonden 1996. MD:s kontaktperson har 
sedan fonden bildades varit PCC Björn Walenius. Björn begärde nyligen att bli entledigad 
från uppdraget.  


I samband med Länsförsäkringars uppköp av Wasa kom fonden att förvaltas av 
Länsförsäkringar Bank. Länsförsäkringar ansåg att U-hjälpsfonden inte passade in i deras 
affärskoncept, varför fonden såldes 2004 till Eldsjäl. Eldsjäl är ett fondbolag som ägs av 
IOGT/NTO och drivs främst mot frikyrkliga och nykterhetsorganisationer. Eldsjäl förvaltar 
tre fonder med ett sammanlagt fondkapital om 150 mkr. U-hjälpsfondens andel är 56 mkr. 
Eldsjäl förvaltar de tre fonderna i samarbete med Carnegie Fondkommission AB. 


Fondkonstruktionen är sådan att MD får en årlig utdelning om 2 % på dels eget innestående 
fondkapital vartill kommer 2 % på andra fondsparares fondkapital som öronmärkt sitt 
sparande till Lions. Efterhand har tillkommit sparare som valt att inte öronmärka sitt sparande 
till någon av de 10 stiftarna. Även detta kapital ligger till grund för den 2 % -iga årliga 
utdelningen. Dessa senare fördelas mellan stiftarna i proportion till stiftarnas andel av fondens 
totalkapital. Sveriges Lions tillskott till fonden var ca 1 753 000 kr. Lions fondkapital uppgår 
för närvarande till ca 2 085 000 kronor.  


Utöver stiftarnas tillskott till U-hjälpsfondens kapital har ca 600 privatpersoner sparande i 
fonden. 207 av dessa har öronmärkt sitt sparande till någon av stiftarna. 9 av dessa har valt att 
öronmärka sitt sparande till Lions. Utöver dessa 9 får vi vår andel av de ca 400 sparare som 
inte har öronmärkt sitt sparande. De 2 % -iga utdelningarna har tillfört Lions betydande 
belopp under åren. Som exempel kan nämnas att Lions fick 105 000 kr år 2004 och 83 000 kr 
år 2005. Sedan starten torde utdelningen ha tillfört Lions ca 600 000 kr, vilka naturligtvis 
beskattats med 30 %. Tillväxten av fondkapitalet om ca 332 000 kr är obeskattad. 


Analys av fondinvesteringen 


Stiftarnas insatskapital sattes till 5 mkr per organisation vid starten. Lions fick dock ett 
undantag och medgavs stiftarstatus med lägre insats. En stiftare har lämnat fonden och en 
annan har tagit ut sitt kapital. Eldsjäl räknar med att dessa två ska ersättas med nya 
organisationer. Det är rimligt att anta att dessa hämtas från frikyrko- eller nykterhetsrörelsen. 


Lions andel av utdelningen i fonden uppgår till ca 7,5 % av den totala utdelningen, vilket 
innebär att vårt fondkapital med tillägg för våra 9 sparare uppgår till samma andel. Lions får 
därför utdelningen på samma andel av de 400 ej öronmärkta spararna. Av detta torde man 
kunna sluta sig till att de åtta aktiva stiftarna förfogar över ca 29 mkr, medan de 600 spararna 
tillsammans förfogar över ca 27 mkr. Det betyder att den genomsnittliga spararen i 
Uhjälpsfonden förfogar över ca 45 000 kr i fondkapital. Lions får således nästan lika mycket 
utdelning från sparare som vår egen insats ger. 


Riskanalysen visar att fonden är en blandfond innehållande 25 % räntebärande placeringar 
och 75 % aktier. Detta måste beaktas vid placering av Lions övriga tillgångar, eftersom 
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placering i aktierelaterade tillgångar inte får överstiga 50 % av placeringsvolymen. För att 
policyns föreskrifter ska vara uppfyllda, måste således vid varje tid minst 600 000 kr vara 
placerade i kassa eller räntebärande fordringar.  


Riskspridningen i fonden har varit överdriven enligt vår uppfattning. 30 % av fondkapitalet 
har investerats i svenska papper, vilket vi tycker är i minsta laget. Carnegies målsättning är att 
halvera antalet papper och koncentrera investeringarna i högre grad till Norden, vilket ligger i 
linje med kommitténs uppfattning. Vi anser att gjorda och planerade förändringar bidrar till en 
lägre risk. 


Marknadsföring av fonden 


I Lionrörelsen fick fonden mycket publicitet när den skapades 1996. Sedan dess har ingen 
intern marknadsföring skett. Förvaltningsbolagen (Wasa, Länsförsäkringar resp. Eldsjäl) har 
inte marknadsfört fonden på egna meriter, utan litat till stiftarnas insatser. Med den 
frikyrkodominerade ledningen i Eldsjäl är det rimligt att anta att fokus kommer att riktas mot 
den sektorn.  


Det bör noteras att en marknadsinsats från Lions genom t ex tidningen The Lion skulle kunna 
generera ett större antal Lions som sparare i fonden, vilket i sin tur skulle öka vår andel av 
totalt öronmärkt sparande, vilket i sin tur skulle öka vår andel av avkastningen från ej 
öronmärkta sparare. Sannolikheten för att ett stort antal sparare skulle strömma till bedömer vi 
ändå som ringa. 


Under fondens sista fem år har det samlade fondkapitalet minskat rätt kraftigt. Från toppläget 
har kapitalet minskat med ca 50 %, vilket inte endast återspeglar uttag från fonden utan också 
de kraftigt vikande aktiekurserna på världens börser i början av detta sekel. På senare tid har 
också kronans förstärkning mot främst US-dollarn men även mot Euron inverkat på 
fondvärdet. Tvivelsutan har också uttag ur fonden bidragit till kräftgången. 


Fondtillväxt 


Fondens kapitaltillväxt har sedan starten varit ca 19 % vartill kommer utdelningen, som totalt 
har givit en avkastning (inklusive kapitaltillväxten) om ca 53 %. Under perioden har 
naturligtvis värdet på fonden gått både upp och ned men i snitt har tillväxten varit ca 5 % per 
år med ränta på ränta effekten. Det är dock lätt att hitta ett stort antal välrenommerade fonder 
som under den aktuella perioden har haft en tillväxt som överstiger 55 %. 


Fondförvaltare 


Eldsjäl måste med varje mått mätt betraktas som en av marknadens minsta och minst kända 
förvaltare. Fondledningen sysselsätter 1½ anställd. Kopplingen till frikyrko- resp. 
nykterhetsrörelserna är påtaglig. Vi noterade med viss besvikelse att Lions inte förekom i 
förteckningen över stiftarna, om än också några andra utelämnats. Carnegie startade 
ursprungligen den fond som vände sig till Eldsjäls förväntade kundkrets. Samarbete kring 
fonden etablerades med IOGT/NTO, som så småningom begärde att få överta fonden i eget 
bolag, som blev Eldsjäl. Någon egentlig intressegemenskap mellan Lions och Eldsjäl finns 
inte. 


Carnegie Fondkommission har alltsedan starten av fonden varit förvaltare av först den av 
Carnegie skapade fonden, därefter alla tre fonderna i Eldsjäl. Carnegie Fondkommission 
måste tillmätas all den respekt som tillkommer en av landets främsta fondkommissionärer. 
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SAMMANFATTNING MED REKOMMENDATION OCH YTTRANDEN 


A. Kommittén rekommenderar Guvernörsrådet att besluta att Lions placering i 
Uhjälpsfonden ska betraktas som varje annan placering av Multipeldistriktets 
finansiella tillgångar och således fritt kunna flyttas efter beslutsdelegation i likhet med 
andra placeringar.  


Med anledning av VU: s begäran om yttrande huruvida andra fonder i Eldsjäl kan 
komma i fråga för Lions placeringar, blir vårt svar att det inte kommer att 
rekommenderas av Placeringskommittén. 


B. Vu har bett om vår syn på vinsthemtagning från långa placeringar. Kommitténs åsikt 
är följande 


a. Med långa placeringar förstås t ex placeringen i Uhjälpsfonden, som ju har 
rullat under snart 9 år. Resultatet av en sådan placering kan över 
placeringstiden uppvisa markant olika resultat år från år. Placering ska ske i 
enlighet med policy och arbetsordning, vilket innebär placering endast i likvida 
instrument. 


b. Det saknas anledning att räkna med förlust under något år vid lång placering. 
Vi anser mot denna bakgrund att resultatet av varje lång placering ska tas in i 
MD: s redovisning årsvis i syfte att undvika en alltför stor ryckighet i 
resultatutvecklingen. Tekniskt kan detta åstadkommas genom att MD går ur 
placeringen i slutet av verksamhetsåret för att någon dag senare återinträda i 
placeringen, varvid beloppet kan avpassas till vinst och eller skatt. 


C. VU har begärt kommitténs syn på hur kapitalvinster från finansiella placeringar bör 
användas av GR. Kommitténs åsikt är följande 


a. De finansiella tillgångarna som placeras för MD härrör från tidigare finansiella 
resultat i Lions verksamhet. Aktiviteter har kommit, avslutats och ersatts av 
andra. En under åren skicklig förvaltning i kombination med höga räntor har 
skapat ett välkommet överskott. 


b. Kommittén anser att det finansiella överskott som skapas genom dagens aktiva 
placeringspolitik ska gå tillbaka till de aktiviteter som är aktuella vid varje 
verksamhetsårs utgång. En fördelning torde kunna ske i enlighet med nycklar 
framtagna av ekonomifunktionen vid Lions kansli. 


Kommittén vill fästa GR: s uppmärksamhet på att A ovan är Placeringskommitténs 
rekommendation till beslut, medan B och C ovan är kommitténs åsikt med anledning av VU: s 
förfrågan. 








 Till GR –  ett projektförslag från Humankommitteén 
 


Vatten till Grozny 
 
Tjetjeniens huvudstad Grozny har krossats av två krig . Vi har sett bilder av stadsrester som 
för tankarna till Stalingrad eller Berlin under slutstriderna. 
All infrastruktur i staden har slagits i spillror. Ändå bor här människor i ruinerna; vid 
sekelskiftet 2000 c:a 25 000 -  idag har Grozny 3-400 000 innevånare. Det är en i stort laglös 
stad, där nattligt utegångsförbud råder, all kommunikation via telefoni saknas, meddelanden 
får lämnas muntligt från en person till en annan. 
 
Även vattenledningssystemet är slaget i spillror; det vatten som kan tappas här och där ur 
resterna av vattensystemet är i stort sett icke drickbart. Det är  kraftigt förorenat av 
tarmbakterier, radioaktivitet (strontium) eller olja. Marken i och omkring Grozny är så oljerik 
att vattnet i en grävd brunn täcks med en hinna av olja, som kan skummas av som grädde på 
ett mjölkglas   - och användas som drivmedel! 
 
För att förse den växande populationen med användbart  vatten har en polsk 
hjälporganisation, PHO (Polish Humanitarian Organisation)år 2000 startat ett hjälpprojekt  
med ekonomiskt stöd av UNICEF. Medintressent är också ECHO (Eurpean Commission 
Humanitarian Aid Organisation) 
 
 För ungefär 3,5 miljonerSEK har de byggt upp ett reningssystem av grundvattnet med fem 
pumpstationer , där vattnet renas i flera steg .Det  filtreras,UV-bestrålas  och kloreras, samt 
transporteras med tankbilar till 240 tappningsställen i staden, där innevånarna kan få hämta 
rent vatten i hinkar.” Ransonen” är f.n. en hink/hushåll/vecka(!) beroende på låg logistisk 
kapacitet Hittills har mer än 300 miljoner litet dricksvatten levererats. 
 
Pumputrustning och underhåll har levererats av en svensk  firma – JOSAB International AB i 
Hälsningborg. 
 
Efter drygt fyra års oavbruten drift har förslitning av materialet uppstått och utbyte av 
reservdelar är nödvändigt för att kunna fortsätta driften. Idag får 3/4 av Groznys  innevånare 
sitt dricksvatten via  PHOs vattensystem. En permanent kommunal lösning på vattenfrågan 
kan komma att dröja  en mansålder! 
 
PHO har nu fått besked från UNICEF att de nu önskar upphöra med stödet av projektet  till 
sommaren 2005.Lions polska organisation har ej sett någon möjlighet att stödja  projektet. 
Man har därför vänt sig till Sverige och ber om ekonomiskt stöd från Lionsrörelsen    
Vi har fått en direkt kontakt genom JOSABs senior field officer Jan Lindqvist, som  
upprepade gånger besökt Grozny och är ansvarig för driftens uppehållande. 
 
I april gjorde Sveriges TV4 ett besök på plats. Deras reporter Stefan  Nieminen har i ett par 
program 27 och 28.4 rapporterat om situationen i Tjetjenien och vattenprojektet i Grozny. 
 
Det omedelbara ekonomiska behovet, som avser att byta ut förslitna  element och i stort sätta 
systemet i ursprungligt skick  beräknas uppgå till 31,714 EURO. Med en sådan insats  skall 
systemet teoretiskt  sett kunna hålla i ytterligare fyra år! Man skulle kunna kalla detta för 
projektets första fas, som alltså skulle kräva små ekonomiska  insatser från vår sida –  







ung 295 000SEK. Detta projekt skulle också   kunna bidraga till vår varumärkeskampanj –
med en liten sidoblick på möjligheten att via TV4 få publicitet i media för vår organisation. 
 
 ”Pengapåsen” innehåller idag förutom de medel vi nu avser att överföra till sjukhusbygget i 
Novocybkov (640 000SEK)  ytterligare 290 600:-. 
 
En utvidgning av projektet är på sikt önskvärd, då stadens befolkning växer och därmed 
behovet av rent vatten. En eller två nya pumpstationer skulle  kunna anslutas till en kostnad 
av omkr. 1 miljon SEK. 
 
 År 2007 kommer Sverige att vara huvudansvarig för ett samnordiskt projekt. Dessa löper i 
två år och brukar belöpa sig till ung 1 miljon/ år. 
 
Humankommitten vill göra GR medvetna om detta projekts möjligheter och  dess potential- 
både som ett ytterst angeläget humant projekt, som idag ligger mycket nära inom våra 
ekonomiska ramar, som kan  väl falla in i den planerade  varumärkes kampanjen och även 
inom ett par år utvecklas till ett samnordiskt projekt. Vi föreslår att GR bifaller projektets 
genomförande i varje fall i dess första fas. 
 
 
 För humankommitten  Björn Palmer 
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IT-rapport 
 
Anteckningar från arbetsmöte med distriktens IT-ansvariga MD101 Scandic Bromma 
Lions nya webb och medlemsregister den 23 april 2005. 
 
Arrangör och samordnare: IT-gruppen/ Sune Karlsson LC Hindås 
 
Deltagarlista 
 
Distrikt  Deltagare / IT ansvarig  Klubb 
A   Peter Nyberg   LC Österhaninge 
A   Kjell Johnsson   LC Lidingö 
B   Carl – Erik Persson  LC Storå 
GD   Rutger Belin   LC Gagnef/Floda 
N   Kerstin Forsgren   LC Östersund/Brundkulla 
P  Nils Ragnarsson   LC Umeå/Teg 
S   Karl – Johan Olsson  LC Wä 
S   HansÅke Lindelöw  LC Vinslöv 
SM   Jan – Erik Thoft   LC Karlskrona/Jarramas Frånvarande pga sjukdom 
SV   Kjell – Arne Svensson LC Simlångsdalen 
U   Olle Stedt    LC Enköping 
VG   Göran Kjellebäck   LC Trollhättan 
Övriga  Cynthia Lo    MD101 Kontoret 


Jan Demuth    MD101 Kontoret 
Sune Karlson   LC Hindås / IT – gruppen 
Stefan Sahlin   LC Lidköping / Registerbyggare 


 
Syfte 
Syftet med mötet var att presentera det nya medlemsregistrets utvecklingsstatus samt samråda 
med distriktens IT-ansvariga och MD kontorets personal om det forstsatta utvecklings och 
konverteringsarbetet. 
 
Då det nya registret har byggts för att vara en integrerad del i lions.se hemsidor var det särskilt viktigt 
att diskutera struktur, behörigheter, vad skall vara synligt för allmänheten respektive Lions 
medlemmar, vilka tjänstemän skall ha klassificerad behörighet till registret, ändringsrättigheter mm. 
Det var också nödvändigt att upprätta tidplaner och utbildningsplaner samt utreda frågeställningar 
som uppkommit i samband med framtagningen av det nya integrerade registret. Det fördes många och 
långa och kreativa diskussioner, som kommer att påverka den fortsatta utvecklingen i positiv riktning. 
 
De huvudteman som diskuterades kan delas in i följande: 
 
1. Lions webplats 


a. Layout och navigation 
b. Lösenordspolicy 
c. Erbjudande om subdomäner till distrikt/klubbar 


 
2. Medlemsregistret 


a. Layout, navigering, funktionalitet 
b. Lösenordspolicy 
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c. Behörighetsnivåer och policy för olika befattningshavare 
 
3. Konvertering mellan det Amerikanska och det Svenska registret 


a. Problematiken kring det gamla registret 
b. Konvertering av data ur historiskt perspektiv 


 
Sammanfattning 
Kortfattad redovisning över vad mötet kom fram till. 
 
1.a 
För att få en bra helhetslösning ansåg mötet att navigering i medlemsregistret skall ske i 
mitt-framen på Lions hemsida och att hemsidans utseende skall vara detsamma överallt. 
Några deltagare tyckte att den högra framen var för bred och borde kunna minskas ned eller 
helt tagas bort. Detta skulle ge mittframen större utrymme och därmed öka medlemsregistrets 
möjligheter att presentera information på ett bättre sätt. 
En annan synpunkt var att den gula border som ligger i nederkant på topframen skulle tas bort 
och länkarna läggas på annan plats eller annat sätt eftersom denna harmoniserade dåligt med 
medlemsregistrets meny. 
 
1.b 
Lösenordspolicy för medlemmar (ej befattningshavare) diskuterades och mötet kom fram till 
att den bästa lösningen är följande: 
Användarnamn : 101 + distriktsbeteckning 
Lösenord : Förnamnet på verksamhetsårets DG med små bokstäver. 
 
Exempelvis distrikt VG. 
Användarnamn : 101vg 
Lösenord : ralph 
 
Distriktens interna medlemsinformation bör ligga under adressen www.lions.se/medlem/vg 
(ex distrikt 101VG). Detta för att samtliga medlemmar skall gå in via vår medlemsportal för 
att få tillgång till all viktig information från multipeldistrikt, det egna och andra distrikt inom 
MD101. 
 
1.c 
Förslag uppkom om en gemensam webadressyntax på formen www.klubbnamn.lions.se . 
Kjell Johnsson erbjöd sig att ta fram ett skriftligt förslag till detta som skall presenteras för 
Guvenörsrådet. Förslaget skall innehålla uppgifter om struktur samt kostnad. Mötet ansåg att 
en större gemensam upphandling borde kunna pressa priset. Vidare ansågs att klubbarna 
skulle erbjudas tjänsten utan kostnad eller till självkostnadspris. De klubbar som ansluter sig ansvarar 
själva för administration och underhåll av sin webplats. 
Multipeldistriktet ansvarar för domänen. 
 
2.a 
Mötesdeltagarna ansåg att medlemsregistret var logiskt och lätt att navigera i. Ett flertal synpunkter 
framlades dock om bland annat förändringar av menytexter och förklaringar. 
 
De flesta tyckte att det var viktigt att man skulle kunna göra avancerade sökningar i medlemsregistret. 
Denna funktionalitet bör dock endast erbjudas till behöriga befattningshavare. 
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En sida med möjlighet att hämta ut statistiska uppgifter är under uppbyggnad. 
 
Listor som produceras från registret bör vara tab eller semikolonseparerade. 
 
Möjlighet att skriva ut sidor skall erbjudas. 
 
Deltagarna tyckte att de aktiviteter som klubbarna genomför borde presenteras. Ett alternativ är att 
visa kommande aktiviteter på distriktsidan eller via zon. Frågan kommer att utredas. 
 
Förslag på att kalla aktiviteter för ”Evenemangstips” eller liknande framlades. 
Eftersom det kan finnas medlemmar som inte vill bli exponerade på Internet bör varje enskild 
medlem tillfrågas om detta. 
 
2.b 
Lösenordspolicy för befattningshavare blir att by default så är medlemsnumret både användarnamn 
och lösenord. Användarna skall själva kunna byta lösenord. Användarnamnet är alltid 
medlemsnumret och går ej att ändra. Lösenordet bör bestå utav minst 5 tecken och gärna innehålla 
specialtecken. 
 
2.c 
Den del av medlemsregistret som är stängd för allmänhet och medlemmar styrs av olika 
behörighetsnivåer enligt nedanstående lista. 
 
Behörighetsnivå  Läsrättighet  Läs och skrivrättighet 
Multipelnivå   X   X 
Distriktsnivå   X   X 
Zonnivå    X   X 
Klubbnivå      X 
 
Med Läsrättighet menas att man endast kan ta del av uppgifter. 
Med Läs och skrivrättighet menas att man både kan ta del av uppgifter och utföra ändringar i 
registret. 
 
Detta ger att det kommer att finnas sju behörighetsnivåer i medlemsregistret. Nivåerna följer 
ett hierarkiskt mönster där en man alltid har behörighet till en lägre nivå. 
 
Befattningshavare med skrivrättigheter har rätt att tilldela medlemmar befattningar som ligger 
på den egna nivån samt underställda nivåer. Exempelvis kan en distriktsansvarig lägga upp 
distriktsråd och distriktskommittéer, nya klubbar i distriktet osv. Tjänstemän med läsrättighet 
på distriktsnivå samt tjänstemän med läs och skrivbehörighet på lägre nivåer. 
 
Dock har man inte rättighet att tilldela skrivrättigheter på sin egen behörighetsnivå. 
Exempelvis kan en distriktsbehörig lägga upp skrivbehöriga på zonnivå men inte på 
distriktsnivå. 
 
3.a 
Eftersom den data som det gamla registret innehåller inte är korrekt strukturerad uppstår en 
mängd problem när denna information skall överföras till det nya registret. Bland annat så 
saknas unika nycklar för medlemmen vilket innebär att det är mycket svårt, dock manuellt 
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genomförbart, att konvertera dessa data. Mötet föreslog att Cynthia Lo på kontoret skall 
konvertera det som går mellan det Svenska och det Amerikanska registret. Vid eventuella 
differenser är det de uppgifter som USA har som gäller. Detta gäller dock ej adressuppgifter 
där de Svenska uppgifterna betraktas som mer korrekta. 
Cynthias uppgift blir därmed att stämma av det Amerikanska registret mot det Svenska och 
rapportera differenser till respektive IT-ansvarig i distrikten som kontrollerar riktigheten. 
 
Den 30 juni 2005 kommer nuvarande medlemsregister att stängas. Vid denna tidpunkt bör 
registeruppgifterna vara avstämda mot USA och justerade eftersom dessa uppgifter kommer 
att ligga som grund i det nya systemet. 
 
M-rapporten fr.o.m. juli 2005 skall inrapporteras i det nya registret. Detta kan först ske när klubben 
finns upplagd och konverterad. Detta innebär att M-rapporten fr.o.m. juli troligen kommer att 
inrapporteras först under september månad. 
 
Ingen M-rapport skall lämnas på det gamla sättet efter juni månads rapport. 
De klubbar som är konverterade kommer successivt att läggas in. 
Klubbar som inte är konverterade kommer inte tillåtas att göra m-rapportering förrän dessa är klara. 
De distriktsansvariga har fått till uppgift att utse tre stycken testklubbar i varje distrikt.  
Detta ger ett underlag på ca 30 testklubbar som under våren skall använda det nya systemet i testdrift, 
d.v.s. all inrapportering måste även göras enligt det gamla systemet. 
 
3.b 
På grund av ovanstående problem (punkt 3a) kommer endast en mycket begränsad del utav 
historiken från det gamla registret att återfinnas i det nya. Däremot så skall en fullständig 
backup finnas på kontoret där de som vill skall kunna beställa information. Eventuellt 
kommer det att finnas möjlighet att lägga till uppgifter bakåt i tiden. 
 
Utbildning 
Distriktets IT-ansvariga skall tillse att medlemmar och klubbarnas IT-ansvariga får information och 
utbildning i det nya systemet. För att lösa detta väcktes förslag om att tillsätta personer som är IT-
ansvariga på Zonnivå. Distriktens utbildningsansvariga bör också vara delaktiga. 
 
Gemensam mail 
En mailadress har skapats där ITgruppens medlemmar kan kommunicera med varandra. 
Adressen är itgruppen_md@stringenta.se. När man skickar mail på denna adress så får alla deltagarna 
en kopia av detta. 
 
Nytt möte 
Mötet beslutade att genomföra ett nytt möte den 13-14 augusti på Scandic Hotell i Bromma. 
Sune Karlsson har ansökt om medel för detta. 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


 
  


Rapport till GRO  
 
 
 
 


 
 


Lions-Quest 
 
1. Kursverksamheten 
Vi har lämnat år 2004  bakom oss. Sammanlagt genomförde vi under året 79 olika Lions-
Quest utbildningar med tonvikt på de lokala kurserna. 
2005 års första kurs genomfördes 10-11 januari i Sölvesborg. 
Tre centrala kurser har hittills genomförts. I kursen i Skellefteå, som genomfördes 10-11 
februari, deltog 37 deltagare. Antalet sökande till den kursen var drygt 100 st.  
Göteborgskursen 3-4 mars hade 29 deltagare och kursen i Stockholm 11-12 mars 37 
deltagare. 
I skrivande stund har vi hittills 53 bokningar på kurser för 2005. Bland dessa finns två st. 
lördagar bokade för info-kurser i distr. 101 SM och 101 VG för lionmedlemmar. Nästan 
dagligen tillkommer nya kurser. 
 
2. Lions-Quest kurs för gymnasiet 
Våra kursledare har utarbetat ett kursmaterial avsett för gymnasiet. Vi genomförde den 
första pilotkursen 2004-12—03 förlagd till Växjö med 35 deltagare, varav 5 gymn-elever. 
Kursen blev mycket uppskattad. En gymnasiekurs kommer att omfatta en kursdag. 
Vi kommer att pröva materialet i ytterligare en pilotkurs, förlagd till Stockholm 2005-04-
08. I dagsläget har vi 34 anmälningar till denna kurs.  Därefter räknar vi med att 
kursmaterialet är klart för att kunna användas. 
Vi återkommer med priset för en dylik kurs och räknar med att genomföra kurser med 
början i höst. 
 
3. Utvärdering av Lions-Quest 
Äntligen kommer vi att få en utvärdering av Lions-Quest utbildningen. Tidigare har gjorts 
en utvärdering vid 1990-talets början. Utvärderingen kommer att genomföras av Ingmar 
Lycke, doktorand vid Stockholms Universitet, och vi kommer att få ett resultat under 
våren. I underlaget för utvärderingen ingår 10 skolor från Onsala, Västervik, Härnösand 
samt Stockholm – Uppsala-området. 
 


Lion Mints 
Lagret av Lion Mints är flyttat från Uppsala till Lions-Quest kontoret i Örkelljunga fr o m 
2005-01-01.  
Ny leverans av Mints från vår leverantör i Australien anländer i mitten av april. Minten från 
den nya leveransen säljs i kartonger som innehåller 48 askar med 12 mintrullar i varje ask. 
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LIONS-QUEST Besöksadress Telefon Telefax Bankgiro 592-4170 
Box 79 Norrelid 33 0435/54104 0435/54106 Postgiro 219 13-9 
286 22 ÖRKELLJUNGA 286 31 ÖRKELLJUNGA lions.quest@telia.com 


Lion Mints finns också som Candy Mints med fruktsmak. Sockerfria Lion Mints tillverkas 
inte längre och har därför utgått ur sortimentet. 
P.g.a. högre inköpspris och valutaförändringar kommer en prisjustering att ske. 
Inköpspriset för en kartong blir 1900:- inkl. moms. Beställs ytterligare kartonger är  
priset 1900:- för första kartongen och därefter 1800:- / kartong. Skyltställen     
kostar 40:-. Från och med maj 2005 debiteras en ”engångsfrakt” på 150:- oavsett      
antalet beställda kartonger. Vid beställning av enbart skyltställ debiteras alltid  
verklig fraktkostnad. 
Om varje rulle inbringar 10:- blir vinsten per kartong 3710:-. Vid beställning av  
flera kartonger blir vinsten på kartong nummer 2 o.s.v. 3960:-. Observera att kartongerna 
innehåller 576 rullar mot tidigare 672 rullar. 
( Vinsten / kartong omräknat med hänsyn till den gamla kartongens storlek blir  
4324:- respektive 4574:-) 
Beställning av Lion Mints kan göras per telefon, fax., e-mail eller genom   
insättning på något av våra konton. Se nedan. 
 


Lions-Quest Svenska AB: 
Postadress:  Box 79 
                       286 22 Örkelljunga 


Besöksadress: Norrelid 33 
  286 31 Örkelljunga 


Telefon:   0435-541 04 
Fax.:  0435-541 06 
E-mail;  lions.quest@telia.com 
Bankgiro: 5320-4509 eller 592-4170 
Plusgirot: 219 13-9 
 
 


Besök gärna vår hemsida: www.lions-quest.se 
 
Örkelljunga 2005-03-24 
 
 
 
Ingmar Nordström 
Lions-Quest ansvarig i MD 101 Sverige 
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HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till GR-mötet i Halmstad 5-7 maj 2005 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott        
Arbete med text om våra Bragdlejons insatser vid Paralympics etc. pågår.  Skickas till Maud Nordell för pub- 
licering. I samband med SHIF:s Förbundsmöte i slutet av maj kommer vi, liksom vid tidigare Förbundsmöten 
(Förbundsmöte vartannat år) att överlämna ett penningbelopp, som är ett resultat av klubbarnas insatser under de 
föregående två åren. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Lions har initierat ett arbete med inriktning på vetenskapliga studier omkring temat människa-djur i rehabili-
teringssyfte. I arbetet, som sker i Lions regi, är Svenska Ridsportförbundet, Svenska Handikappidrotts förbun- 
det, Idrottshögskola i Stockholm och Centrum för Utveckling av Svensk Handikappidrott engagerade. Olika 
former av kunskaps insamling pågår och information till olika tänkta intressenter etc. pågår. Ett examens-arbete 
vid Ridskolan i Strömsholm förbereds och inriktningen av detta arbete kommer att komplettera kun-skapsbilden 
inom projektområdet. Ett minimiseminarium planeras för genomförande under hösten 2005. 
   
En del bidragsförfrågningar har bearbetats och vi avser att ge ett stöd till Specialpedagogiska Institutet, 
Resurscenter syn Stockholm,för introduktion av bordtennismöjligheter för blinda i Sydafrika, ett stöd till Lurbo 
Ridklubb för utveckling av handikappridning ( förutsättning samarbete med lokala Lionklubbar),ett  stöd till LC 
Stockholm/Mässan för ett intressant ungdomsprojekt för gravt utvecklingsstörda samt ett stöd för utgivning av en 
bok om de svenska medaljörerna vid Paralympics i Atén ( varav de flesta Bragdlejon ). Bokens syfte är att lyfta 
fram handikappidrotten, med hjälp av medaljörerna, visa idrottens betydelse för en ökad livskvalitet och ge en 
inspiration för andra att börja idrotta. Det sammanlagda beloppet för de ovan redovisade stödinsatserna uppgår 
till  43.500 kronor. 
 
Arbete med textmaterial till Lions Hemsida pågår med hjälp av v. ordförande. 
  


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Juryns arbete är avslutat och förberedelserna för prisutdelningen vid Riksmötet i Halmstad, samt vid Distrikts-
möte i 101-S och  Klubbmöte i 101-SM pågår. 
 
Planering av ett seminarium i samband med Riksmötet pågår. Temadiskussion mellan David Lega (f.d Lions 
Bragdlejon, Ambjörn Sandler ( fd Livskvalitetspristagare ) XX ( årets Livskvalitetspristagare samt f.d. bitr. 
socialministern Bengt Lindqvist. David Lega fungerar som ordförande. 
 


Lions Cup i Malmö har genomförts och våra priser ( 2 x 1.500:-- ) överlämnades av HM Drottningen. 
  


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
DG uppmanas att följa upp läget vad gäller delaktiviteten "Respektera Handikapparkeringsplatserna inom 
respektive distrikt .Information har skickats till samtliga klubbar. Vi hade förväntat oss en större reaktion. Vi får 
inte missa denna möjlighet att hjälpa de funktionshindrade. Aktiviteten ger oss “ett lokalt samhällsansikte”. 
Ordförande och v. ordförande kommer nu att ta direktkontakt med klubbarna i distrikt 101-GD respektive 101-N 
och där respektive LP kommer att få ett speciellt informationsmaterial.  
 
Efter vårt agerande kommer entrén till Handelsbanken i Östersund att få en handikappanpassning. Likaså sker i 
samband med ombyggnaden av Lindex i Östersund. I övrigt håller klubbarna på med planering av der kommande 
arbetet med butikernas entréer. Det är fördröjt p.g.a. att stadsarkitekten brutit benet. En utbildning av berörda 
planeras i samråd med stadsarkitektkontoret och representanter för handikapp organisationerna. Vi har börjat att 
aktivera "hörselområdet", som är mycket viktigt mot bakgrund av den starka utvecklingen av hörselskadorna i 
vårt land. Vi håller en bra dialog med Hörselskadades Förbund och De Dövas Förbund. 
 
 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
10 april 2005 
HAFO-049 
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RAPPORT FRÅN LEO VERKSAMHETSÅRET 2004-2005 
  


 


Under verksamhetsåret har jag blivit kontaktad av två klubbar som önskat hjälp med 
att informera, så att man kan komma igång med att chartra LEO-klubbar. 
  


LC Sölvesborg 101-SM. Besök i klubben tillsammans med representanter för LEO 
Sundet. Spelat in ett informationsprogram på lokalradion i Sölvesbsorg. Senaste 
rapport från klubben är att man planerar att chartra en LEO-klubb den 28 maj 2005. 
  


LC Hässleholm 101-SV. Besök i klubben tillsammans med representanter för LEO 
Sundet. Klubben diskuterar vidare internt och återkommer med eventuell hjälp i vår. 
Här handlar det om Lucior och tärnor i Hässleholm som vill starta en klubb. 
  


Jag har sökt kontakt med övriga LEO-klubbar dels direkt och dels via deras 
fadderklubbar med varierat resultat. 
  


Man fungerar väl i Göteborg och kontakterna sker via PDG Reino Wikström. 
  


Ungdomarna i Höllviken träffar jag själv regelbundet varje månad. 
  


Rapport från Märsta-Arlanda är utlovad sedan länge men har inte anlänt. 
  


Gävleklubben ligger på is, eftersom flickorna i klubben har "flytt" Gävle. 
  


I Burlöv har man också ambitioner att starta upp på nytt, men inga positiva rapporter 
anlända. 
  


Från övriga klubbar (såväl fadderklubbar som LEO klubbar) saknar jag rapporter, så 
hur hälsotillståndet är där har jag ingen information om. 
  


Under Riksmötet i Halmstad kommer LEO att hålla egna förhandlingar. 6 LEO från 
Höllviken och 6 ungdomar från Göteborg är anmälda. 
  


Kenneth Persson 


LEO 
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Rapport från Ungdomskommittén, april 2005. 
 
 
Undertecknad är den som sköter hanteringen av samtliga utresande ungdomar. 
BYED Jan Lofjärd tar hand om inkommande ungdomar och slussar dem vidare till våra 3 svenska 
läger. 
 
Svenska läger 
 
Ansökningarna började komma relativt sent i år. Trots detta var lägren fullbokade den 31 mars då 
samtliga läger stänger. Det betyder att beläggningen ser ut enligt följande: 
 


• S = 25 ungdomar 
• U = 30ungdomar 
• N = 30 ungdomar 


 
Lägerkommittéerna har inte rapporterat avvikelser vad gäller budget.  
2 läger rapporterar att man har kontroll på värdfamiljsfrågan. 1 läger tycks däremot ha prob-lem i 
denna fråga. Vi kommer därför noga att följa upp detta regelbundet. 
 
Utländska läger 
 
I skrivande stund har vi 91 ungdomar anmälda. Historien visar dock att några brukar falla ifrån innan 
sommaren. Fördelningen ser ut enligt följande: 
 


• Belgien =    3st  Danmark =     6st 
• Irland/England =    2st  Estland =    2st 
• Finland =    2st  Frankrike =    4st 
• Israel =    3st  Island =     1st 
• Italien =    9st  Kroatien =     1st 
• Holland =    4st  Norge =     2st 
• Portugal =    1st  Slovenien =    2st 
• Schweiz =    2st  Spanien =     1st 
• Tjeckien =    2st  Turkiet =   12st 
• Tyskland =    8st  Ungern =     2st 
• Österrike =    6st  Japan =     5st 
• USA   11st 


 
Lördagen den 9 april hade jag ett möte med Resebyrån där vi gick igenom rutinerna för de 
kommande biljettbeställningarna. Samtliga ungdomar kommer personligen att bli kontaktade av 
resebyrån, allt i syfte att undanröja minsta tvivel ang. datum, tider, anslutningar och flyg-platser.  
 
Det är tredje säsongen vi anlitar denna byrå. Via begärda offerter vet vi att den ligger bäst till 
prismässigt. Den letar dessutom aktivt efter de riktigt billiga biljetter som idag finns på marknaden. Att 
vi dessutom på köpet får servicen med den personliga kontakten med ung-domarna underlättar 
oerhört för oss inom ungdomskommittén.  
 
Sammantaget känns det som vi har kontroll på det mesta. 
 
 
Alseda i april 2005 
Hans Folkesson 
YED 
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Rapport från Sveriges Lions Hjälpfond 
 
Tsunamikatastrofen 
Alltsedan flodvågskatastrofen har Hjälpfonden huvudsakligen varit sysselsatt med detta. 
Det har till dags dato (15/4-05) kommit in närmare 1,7 miljoner SEK och detta från närmare 
350 inbetalningar. 
Hitills har utbetalats 160.000:-, som gått till två olika projekt. 
Bägge projekten är långt från avslutade, varför Hjälpfondens insats får ses som ett första 
bidrag. Den totala kostnaden för bägge dessa projekten har uppskattats till 650.000:- 
Ytterligare två projekt gällande återuppbyggnaden i Sydostasien har inkommit till 
Hjälpfonden. Dessa är ännu inte behandlade i styrelsen. Totalt rör det sig om ett 
bidragsäskande om ca. 500.000:- 
Styrelsen för Hjälpfonden avvaktar också ett besked om ett gemensamt nordiskt projet (NSR). 
 
ALS 
Minne Ulf J och insamlade medel öronmärkta till forskningen mot ALS och närbesläktade 
sjukdomar har i dag (15/4-05) nåt 100.000:- Bidragstakten till forskningen mot ALS har 
avtagit markant, varför Styrelsen för Hjälpfonden är beredda att betala ut pengarna inom kort. 
 
Övriga insamlade medel 
Övriga ej öronmärkta gåvor är i dag (15/4-05) ca. 70.000:- 
 
Svern Steffner 
(Ordf. i Sveriges Lions Hjälpfond) 
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Humankommittèns Rapport 
 


LIONS HJÄLPVERKSAMHET MD 101 2004-2005 
     
    Kassaläge 27/4-05 
”PENNINGAPÅSE”   925.000  
Antaget beslut vid RM i Gävle                      100:-/Medlem 
 
 


Projekt 


 


Viljandi, Särskola Puiatu  157.000 Avslutas i juni -05   
med Steg 2 för våning 3, kostnad 146.000. Resterande till div. Bl.a för besök vid 
avslutning. Tvättmaskin och brandvarnare utan kostnad. 
 
 
Maarja Village     71.000 Invigning den 30/4-05 
Inredningsartiklar och resa vid besök avslutar kontot. 
 
 
Novozybkov   223.000, plus almanackor
    140.000 
LCIF medel på 75.000 USD  525.000 
För att klara av ”Röda byggnaden” behöver projektet ett tillskott på ca 640.000 
som föreslås utgå från ”Penningapåsen” 
Behovet för färdigställande har satts till 1.5 miljoner. 
 
 
Katastrofberedskapen                  1.412.000 
Tältprojekt   451.000 
 
Lions Hjälpfond                  1.700.000, här har ca 1.200.000 
reserverats för olika projekt, läs den statusrapport som M.Nordell har 
sammanställt och redovisats den 5/4-05 
 
Tsunami    188.500, här har 8.050.000 
överförts till LCIF 





